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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Ing. Gore: 
Chcem sa spýtať, v akom štádiu rozpracovanosti sú koncepčné materiály, ktoré som žiadal 
pripraviť pred 9 mesiacmi a to konkrétne Koncepcia zamestnanosti v meste, Stratégia riešenia 
rómskej otázky, Koncepcia športu a Strategický plán.  
 
Mgr. Mokáňová: 
Na všetkých týchto materiáloch sa pracovalo a v podstate sú zhrnuté do toho posledného. 
Keďže to nie je jednoduchý proces a myslím si, že vy to viete, že to sa nedá rozvinúť 4 vety, 
aby ste mali hotový nejaký ten strategický dokument. Jednoducho Plán rozvoja mesta alebo 
Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta musí spĺňať podľa zákona určité kritéria, 
takže je pripravený s tým, že sme, keďže mesto nemá dostatok finančných prostriedkov na to, 
aby to riešilo tak, ako to riešia niektoré mestá v spolupráci s externými firmami, takže 
potrebujeme to odkonzultovať naozaj s odborníkmi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


